
Til Folketingets Trafikudvalg 

 

 

 

 

Ikke flere motorveje gennem det åbne land i Roskilde Kommune 
 

Vi tager kraftigt afstand fra planerne om at føre den nye Frederikssund-motorvej 

gennem det åbne land i Roskilde kommune. 

Linjeføringen vil skære igennem Værebro Ådals helt unikke naturområde. 

Vi siger nej tak til at få denne motorvej gennem vores kommune. 

 

Vi peger på, at de faktiske problemer kan afhjælpes, dels gennem langt mere 

beskedne indgreb i Ballerup og Måløv ved vejunderførsler m.v.; og dels ved, at resten 

af de ca. 5 mia. der i givet fald skulle bruges på den nye Frederikssund-motorvej, 

bliver anvendt på at udvikle og forbedre den kollektive trafik. 

 

Roskilde, den 16.1.2009 

SFs gruppe i Roskilde Byråd 

Henrik Stougaard        Birgit Pedersen        Torben Olsen     og     Kirsten Bielce 
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